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Abstract (en)
The ladder (1) has lateral assembling parts (31) comprising an internal sole part provided on one of sides of a complementary recess of parallel
metallic sectioned posts (5) to receive less clearance. A screw is traversally mounted on a skating element, the sole part, the posts, ladder rungs (7)
and a finger, and is engaged between the sole part and the finger to connect the ladder rungs to the posts. The ladder rungs are metallic sectioned
elements made of aluminum. The lateral assembling parts are obtained by synthetic material such as plastic material, with the skating element.

Abstract (fr)
L'invention concerne une échelle de toit métallique (1), caractérisée en ce qu'elle comporte au moins un élément d'échelle simple (3) comprenant
au moins deux montants profilés (5) en métal, par exemple en aluminium, et des échelons parallèles (7) fixés auxdits montants (5) et formant
repose-pied pour un opérateur escaladant l'échelle (1) sur un toit, lesdits montants (5) étant pourvus à leurs extrémités de parties d'assemblage
complémentaires (9a, 9b) par lesquelles un élément d'échelle (3) est apte à être assemblé à au moins un autre élément d'échelle (3) formant ainsi
une échelle de toit (1) adaptée en longueur au toit à escalader.
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